名称: 立式砂浆搅拌机

其他名称：UJZ-15立式砂浆搅拌机   砂浆立式搅拌机

型号：UJZ-15

荣计达产品编号：SJ05   2999元

立式砂浆搅拌机主要用于建筑行业，大专院校、科研单位、质检部门作墙体粉面材料及砖砌墙用砂浆强度试验的搅拌机械。立式砂浆搅拌机也适用于生产人造大理石厂家面料及其他粉末状搅拌工作。它具有搅拌叶按顺时针运动而搅拌筒按逆时针运动的两个相对旋转，因此它具有搅拌均匀、搅拌时间短、效率高、操作方便等特点。

Vertical mortar mixer is mainly used in the construction industry, colleges, scientific research units, quality inspection departments for wall powder materials and mixing machinery for mortar wall strength test. Vertical mortar mixer is also suitable for the production of artificial marble manufacturers fabrics and other powdery mixing work. It has two relative rotations that the stirring blade moves clockwise and the stirring cylinder moves counterclockwise, so it has the characteristics of uniform stirring, short stirring time, high efficiency, and convenient operation.

立式砂浆搅拌机技术参数：

★搅拌叶片:2层4片×45°

★搅拌叶运转直径：φ200mm

★搅拌叶转速：（顺时针）80±4r/min

★搅拌筒转速：（逆时针）60±2r/min 

★搅拌筒容量：28L 

★搅拌筒额定容量：（出料）15L 

★搅拌筒内径：φ380mm

★搅拌筒筒深：250mm 

★固定叶与搅拌筒壁间隙：2±0.5mm 

★搅拌叶与搅拌筒底间隔：2±0.5mm 

★电压与功率：380V/1500W

Technical parameters of vertical mortar mixer:

Stirring blade: 2 layers and 4 pieces × 45 °

★ Running diameter of stirring blade: φ200mm

★ Rotating speed of stirring blade: (clockwise) 80 ± 4r / min

★ Rotating speed of the mixer: (counterclockwise) 60 ± 2r / min

★ Stirring cylinder capacity: 28L

★ Rated capacity of mixer: (discharge) 15L

★ Inner diameter of mixer: φ380mm

★ Drum depth: 250mm

★ The gap between the fixed blade and the wall of the mixing cylinder: 2 ± 0.5mm

★ The distance between the stirring blade and the bottom of the mixing cylinder: 2 ± 0.5mm

★ Voltage and power: 380V / 1500W

立式砂浆搅拌机结构及原理：

①本设备有箱体、电机、蜗轮箱、齿轮箱、叶片、刮板、筒体，蜗架及程控器组成。

②本机传动型式为电机连接蜗轮箱蜗杆，传动蜗轮，蜗轮轴上端通过离合器带动搅拌筒作逆时针方向旋转，蜗轮轴下端输出齿轮与立柱下端齿轮哧合，通过立轴上联接器传动上齿轮箱主动齿轮，经中间齿轮传动搅拌齿轮带动搅拌叶片作顺时针转动、 具体传动程序为：搅拌筒转速 1452×2/48=60.42r/min。

Structure and principle of vertical mortar mixer:

① This equipment consists of a box, a motor, a worm gear box, a gear box, a blade, a scraper, a cylinder, a worm frame and a program controller.

② The transmission type of this machine is a worm gear connected to a motor, which drives the worm gear. The upper end of the worm gear shaft drives the mixer to rotate counterclockwise through the clutch. The driving gear drives the stirring blades to rotate clockwise via the intermediate gear driving the stirring gear. The specific transmission procedure is: the rotation speed of the stirring cylinder is 1452 × 2/48 = 60.42r / min.

立式砂浆搅拌机操作与使用：

**先将齿轮箱体放下，按动程控器开关，作空运转，检查转向是否与所述方向一致。停车后检查刮板与搅拌筒壁及搅拌筒底间隙是否正确，调整好后将搅拌叶螺母拧紧把按比例准备的料投入筒内，开机搅拌，接着把适量的水徐徐倒入筒内，倒入料搅拌均匀后，停机扳动翻箱机构，将筒体倾倒一个角度，将料取出待用，每次搅拌出料后搅拌筒的复位一定要检查筒底与底座的位置是否正确，否则不要开机。

Operation and use of vertical mortar mixer:

** Put down the gear box first, and press the switch of the controller to run dry. Check if the steering is consistent with the direction. After stopping, check whether the clearance between the scraper, the wall of the mixing cylinder and the bottom of the mixing cylinder is correct. After adjusting, tighten the stirring blade nut and put the material prepared in proportion into the cylinder, start the mixing, and then slowly pour the appropriate amount of water into the cylinder After the material is mixed evenly, stop and pull the box turning mechanism, tilt the cylinder at an angle, and take out the material for use. After each stirring and discharging, check the position of the bottom of the cylinder and the base, otherwise Power on.

立式砂浆搅拌机维护及保养：

①本纪应安放在干燥及无任何腐蚀介质的环境中。

②使用完毕务必将筒内及搅拌叶用清水擦洗干净并擦干。（长期不使用者可在同内及叶片表面上防锈油）

③经常注意使用后紧固件是否松动，及时拧紧。

④投料时严禁在水泥及沙子中夹入铁钉、铁丝等硬物以免损坏机械。

⑤减速箱使用一段时间后，要检查其润滑油位的高低，及时补充到观察孔能看到油面，油质为30#的机械油 

⑥如遇修理倾倒时，必须先将油盘内的积油放尽，平时一季度换油一次。

Maintenance and maintenance of vertical mortar mixer:

① This discipline should be placed in a dry environment without any corrosive media.

② After use, be sure to wipe the inside of the cylinder and the stirring blades with water and dry them. (Long-term users can prevent rust oil on the inside and the surface of the blade)

③ Pay attention to whether the fastener is loose after use and tighten it in time.

④ When feeding, it is strictly forbidden to insert hard objects such as nails and wires in cement and sand to avoid damaging the machine.

⑤ After using the gearbox for a period of time, check the level of its lubricating oil, and add it to the observation hole to see the oil level. The oil quality is 30 #.

⑥ In case of repair and dumping, the accumulated oil in the oil pan must be drained first, and the oil should be changed once a quarter.

